

CURRICULUM VITAE / 简历



ART+ SHANGHAI GALLERY



Pang Yun

1975 Born in Chongqing, China

2005 Bachelor's Degree, Sichuan Fine Arts Institute, Chongqing

Currently a professional artist based in Chongqing, Chongqing Artists Association

EXHIBITIONS AND AWARDS

2015	New Year's Huangjueping Young Painters Invitation Exhibition, 102 Ding Space, Chongqing
2014	The 12th National Art Exhibition in Chongqing "The 5th Chongqing Art Works Exhibition"
2013	First Prize in Chongqing TV Cup Art Competition
2012	"Comrade Mao Zedong in Yan'an Forum on Literature Speech" 70th Anniversary Art Exhibition, Chongqing
2010	Mirror, Female Artists Exhibition, 108 Art Gallery, Chongqing Chongqing Female Artisits Exhibition, Chongqing Art Museum, Chongqing
2009	 "IPO" ICBC 2009 Huangjueping Cutting-Edge Contemporary Art Exhibition, First Winter Auction of Contemporary Art, Chongqing "Dialogue Chongqing" Chongqing Morning News, First Contemporary Art Exhibition, Chongqing Grand Theatre, Chongqing 60th Anniversary of the Foundation of China of the Fourth Chongqing Municipal Art Exhibition and Eleventh National Art Exhibition, Chongqing Their Words, Western Contemporary Art Exhibition, Huangjueping Art Museum, Chongqing, and Chang'an Museum of Contemporary Art, Chongqing
2008	Bustle? Silence?, Exhibition of 9 Artists, Sichuan Fine Arts Institute, 108 Art Space, Chongqing
2006	Exhibition of Outstanding Works, Chongqing Art Museum, Chongqing





庞云

1975 出生于重庆

2005 毕业于四川美术学院油画专业本科

现为职业艺术家 重庆美术家协会会员

展览

2015 元月参加黄桷坪新年艺术节青年油画家邀请展(102鼎空间)

2014 "第十二届全国美展重庆市选送作品展"

"第五届重庆市美术作品展"

2013 "重庆市两江新区美术大赛"荣获一等奖

"重庆市电大杯美术比赛"荣获一等奖

2012 "毛泽东同志在延安文艺座谈会上的讲话"发表70周年重庆市美术作品展览

2010 108艺术馆"镜像"女性艺术家作品展

"重庆市女性画家书画大展" (重庆美术馆)

2009 "原始股"工商银行09黄桷坪新锐当代艺术展暨首届重庆当代艺术品冬季拍卖会

"对话. 重庆"重庆晨报,第一届当代艺术大展(重庆大剧院)

"庆祝建国60周年第四届重庆市美术作品展暨第十一届全国美展重庆市选送作品展"

"各自话语"西部当代艺术交流大展(重庆黄桷坪美术馆--重庆长安当代美术馆)

2008 《喧嚣? 沉寂?》九人作品展(四川美术学院108艺术空间)

2006 重庆美术馆优秀作品展

FOR MORE INFORMATION REGARDING

Pang Yun

PLEASE CONTACT ART+ SHANGHAI GALLERY

Art+ Shanghai Gallery 艺术十 上海画廊

191 South Suzhou Road Huangpu District, Shanghai 中国上海市黄浦区南苏州路191号 200002 China

Tuesday - Sunday 10 AM to 7 PM 周二至周天上午10时至下午7时

T: +86 21 6333 7223 contact@artplusshanghai.com www.artplusshanghai.com

